
 

ZÁPIS Z ČLENSKÉ SCHŮZE TENISOVÉHO ODDÍLU TJ ČERVENÝ KOSTELEC 

konané 1. 4. 2023 v 17 hod. v klubovně tenisového oddílu 

Přítomni: členové oddílu dle prezenční listiny (k nahlédnutí u předsedy oddílu), členové v. v.  

 

Program 

1. Zahájení  

2. Ohlédnutí za rokem 2023 – TJ Červený Kostelec, z. s. 

3. Ohlédnutí za rokem 2023 – tenisový oddíl 

4. Hospodaření oddílu v r. 2023 

5. Přetlaková hala – provoz a hospodářský výsledek 

6. Sportovní výsledky v r. 2023 

7. Ocenění nejlepších hráčů 2023 

8. Plán na rok 2024  

9. Diskuze 

1. Zahájení  

Předseda tenisového oddílu TJ Červený Kostelec Tomáš Kábrt uvítal všechny přítomné. Dle prezenční 

listiny bylo přítomno 19 členů oddílu starších 18 let, což nebyla nadpoloviční většina dospělých členů 

oddílu. Zahájení členské schůze bylo proto posunuto o půl hodiny. Poté se členská schůze TO TJ stala 

usnášeníschopnou.  

Všichni přítomní na úvod uctili památku člena oddílu Heřmana Semeráka minutou ticha. Následně 

předseda představil program schůze.  

2. Ohlédnutí za rokem 2023 – TJ Červený Kostelec, z. s.  

Předseda tenisového oddílu informoval o složení vedení TJ Červený Kostelec, z. s., (dále jen TJ) a 

zhodnotil spolupráci s vedením a členy v. v. TJ i nadále jako konstruktivní a přátelskou. Předal zápisy z 

v. v. všem přítomným. Představil položkové vedení účetnictví a rozdal výsledovky za poslední rok. 

Vyzdvihl práci vedení TJ na získávání dotací od města a NSA. Informoval plénum o letošním 

plánovaném ukončení činnosti „spícího“ oddílu národní házené. Krátce se také zmínil o zatčení 

předsedy ČTS a jeho kolegů a ujistil všechny přítomné, že žádné dotace od ČTS náš oddíl nezískal 

vyjma jednorázového příspěvku na nové členy před několika lety. 

3. Ohlédnutí za rokem 2023 – oddíl  

Předseda oddílu informoval o nezměněném složení v. v. oddílu, všem přítomným vysvětlil způsob 

rozhodování v. v. oddílu a způsob zveřejňování zápisů z jednání v. v. (web oddílu). Všechny zápisy 



 

také rozdal přítomným členům. Chválil konstruktivní a přátelskou atmosféru, která na jednáních 

panuje a vzájemný respekt, který členové projevují. 

Předseda představil hlavní body r. 2023: posunutí plotu u kurtu č. 4, změnu rezervačního systému 

v zimě na ten, který je přímo napojen na ovládání haly, umožnění plateb kartou a převodem jak při 

rezervacích kurtů v hale, tak při placení v klubovně, změna metodiky tréninku podle tipů P. 

Erlebacha, organizace historicky prvního kosteleckého halového turnaje ČTS (vítězka ve dvouhře i 

čtyřhře Natálie Jará), vyřešení přetrvávajících problémů s čerpadlem, zvýšení ceny tréninků, 

nabídnutí halových hodin zdarma závodních hráčům ke sparingu, úprava prostoru před terasou, 

zahájení žebříčku dospělých, dosažení mety 100 trénovaných členů oddílu, spuštění organizační 

platformu Eos pro tréninky, proběhla montáž a demontáž přetlakové haly. 

Zároveň vyzval všechny přítomné, aby s členy výboru mluvili a předávali jim své návrhy, které 

následně v. v. projedná.  

4. Plán na rok 2024 

Jako hlavní cíl pro rok 2023 předseda oddílu uvedl dokončení úpravy prostoru před terasou a 

obroušení a nalakování sloupů na terase, dále pak odvezení nepotřebného stavebního materiálu za 

zázemím, přípravu rekonstrukce kurtů 1–3, zajištění provozu i přes uzavřený park A. B. Svojsíka a 

výměnu laviček ve veřejném prostoru areálu. Nezbytné je také další zvýšení cen piva z důvodu 

zvýšení cen dodavatele.  

5. Hospodaření oddílu v r. 2023 

Předseda tenisového oddílu opět zmínil nezbytnost položkového vedení účetnictví a uvedl 

hospodářský výsledek oddílu bez přetlakové haly: stejně jako vloni cca +10 tis Kč (dle výsledovky do 

30. 11., kompletní výsledovka ještě v době čl. schůze nebyla účetním dodána).  

Tenisová škola hospodaří s vlastními financemi ve vlastním středisku, hospodaří plus minus s nulou. 

Předseda zde uvedl, že činnost školičky a klubu se ale čím dál více prolíná – klub čím dál více 

podporuje děti a závodní hráče (registrace, sparingy, kompenzace za absence v hale, dresy, mikiny, 

nově startovné na turnajích), což kvituje. 

Nejdůležitější zdroje výnosů (městské dotace: 300 tis. Kč, dotace MŠMT: 123 tis. Kč, členské 

příspěvky: 115 tis. Kč, sponzoři: 70 tis. Kč). Z nákladů vydá oddíl nejvíc na správce a úklid (cca 21 tis. 

Kč/měsíc v sezoně), administrativu (5 tis. Kč/měsíc), obsluhu kantýny (5 tis. Kč/měsíc v sezoně), 

účetní služby (5 tis. Kč/měsíc), nákup materiálu (antuka 52 tis. Kč, míče 55 tis. Kč), registrace, 

poplatky, hostování, přestupy (40 tis. Kč).  

6. Přetlaková hala  

Předseda uvedl, že druhá sezona naší přetlakové haly je téměř u konce – a velmi úspěšně. Vloni jsme 

vlivem vysokých cen za energie skončili s hospodařením cca -15 tis. Kč, letos jsme po optimalizaci 



 

dodavatelů a přechodu na spotové ceny skončili v plus více jak 200 tis. Kč. I díky tomu jsme si mohli 

dovolit nabídnout závodním hráčům hodiny zdarma. 

Organizace se stala jednodušší díky novému rezervačnímu systému Rezzy, který je přímo napojen na 

ovládání haly. Obsazenost oproti prvnímu roku výrazně vzrostla, do našeho města se sjíždějí hráči ze 

širokého okolí.  

Kompenzace dětem s vysokou nemocností díky dobrému výsledku činila letos 25 tis. Kč (oproti 10 tis. 

Kč).  

Účinek přetlakové haly se projevuje také na výrazně zvýšené výkonnosti mládežnických hráčů.  

Předseda poděkoval všem, kteří se na montáži, demontáži i naplněnosti haly podíleli. 

7. Sportovní výsledky v r. 2023 

Předseda oddílu shrnul výsledky v roce 2022 v soutěžích družstev (od nejhoršího umístění):  

Dospělí A (krajská 1. třída): 1. místo  

Dospělí B (krajská 2. třída): 2. místo  

Dospělí C (krajská 2. třída): 7. místo  

Veteráni (okr. přebor nad 55 let): 2. místo  

Dorost A (krajský přebor): 5. místo  

Dorost B (krajská 1. třída): 2. místo  

Dorost C (krajská 1. třída): 6. místo  

Starší žáci A (krajský přebor): 2. místo  

Starší žáci B (krajská 1. třída): 3. místo  

Mladší žáci A (krajský přebor): 3. místo  

Mladší žáci B (krajská 1. třída): 1.–2. místo v nadstavbě B  

Babytenis (krajská soutěž): 2. místo 

Z dvanácti týmů bere osm ve svých soutěžích medaili. Svědčí to o tom, že se u nás hraje velmi dobrý 

tenis a chybí už jen krok (u některých týmů dokonce jeden set) k tomu, abychom se posunuli o řád 

výše. Předseda uvedl, že věří, že tento krok některá družstva udělají již tento rok. Ve skvělých 

výsledcích se odráží mimo jiné kvalitní zimní příprava, kterou jsme mohli absolvovat díky nákupu 

přetlakové haly městem Č. Kostelec a za to (opět) patří městu velký dík. Další dík zaslouží všichni 

hráči, jejich rodiče, kteří většinou velmi disciplinovaně dojíždějí na tréninky, a také všichni trenéři, 

jejichž širší základna umožňuje individuálnější přístup k hráčům.  

Pořádané turnaje: Turnaj mužů, turnaj dorostenců, starší žáci a mladší žáci zrušeni z důvodu malého 

počtu přihlášených hráčů (nevelký zájem se projevuje v celorepublikovém měřítku, kde se hraje 

pouze třetina pořádaných turnajů), pouťový turnaj ve dvouhrách, 7. memoriál Milana Wolfa. Dále se 

konala také dvě týdenní soustředění. 



 

8. Ocenění nejlepších hráčů 2023 

Předseda oddílu předal pamětní plakety těmto hráčům:  

Nejlepší mladá tenistka: N. Jará (20. ve VČ, 274. v ČR),  

Nejlepší mladý tenista: D. Špelda za zimní polovinu sezony (35. ve VČ, 385. v ČR) – starší žáci.  

Nejlepší malá tenistka: Markéta Pavlová (3., 5. místo – vždy pouze za chlapci, 2 čtvrtfinále, odhadem 

mezi 10 nejlepšími babytenisty v kraji).  

 

Na závěr předseda oddílu předal JUDr. Tomáši Noskovi diplom České unie sportu za bouřlivého 

potlesku s tímto věnováním: 

Oceňujeme JUDr. Tomáše Noska čestným uznáním České unie sportu při příležitosti jeho životního 

jubilea, a to za jeho celoživotní přínos červenokosteleckému tenisu. Ceníme si jeho trvající podpory 

vedení klubu, při kterém vždy apeloval na férovost a bezúhonnost jednání v. v., otevřenost 

hospodaření, slušnost a lidskost, a to napříč dekádami. Tyto nároky jsou logickými projevem jeho 

vlastních morálních hodnot, kterých si v klubu velmi vážíme. Dále bychom ocenění rádi předali za 

stovky brigádnických hodin, které klubu nezištně věnoval, za jeho vlastní sportovní činnost, kdy 

reprezentuje klub již od svých dětských let, a také za jeho právnickou profesní pomoc při řešení 

obtížnějších úkonů spolku.  

Tomáš Nosku, děkujeme. 

9. Diskuze  

Možnosti diskutovat nikdo nevyužil.  

 

Zapsal: Tomáš Kábrt 


